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Editorial
Březen –
měsíc čtenářů.

Obsah

Vážení čtenáři,

Vážení čtenáři, jsem rád, že vám město Ivančice 
a Kulturní informační centrum Ivančice mohou 
přispět v tomto měsíci svým počinem, a tím je nová 
podoba Ivančického zpravodaje.

Co se vlastně stalo s Ivančickým zpravodajem? 
Držíte v rukou první letošní vydání již 51. ročníku 
a věřím, že přinášíme pozitivní změnu. Není to 
jen nový plnobarevný formát, moderní vzhled 
i více aktuálních informací a témat, která vás 
zajímají. Příjemnou změnou je také novinka, že 
Ivančický zpravodaj bude nyní zpřístupněn širšímu 
okruhu čtenářů, a to bezplatně. Každé aktuální 
vydání najdete na stálých distribučních místech 
v Ivančicích a místních částech. Navíc bude vždy 
k dispozici i v online podobě.

Vynasnažíme se, abyste v novém Ivančickém 
zpravodaji nacházeli především ty informace, které 
vás zajímají. Po několikaměsíční pauze se nám však 
nashromáždilo tolik příspěvků, že bohužel nebylo 
možné všechny vtěsnat do jednoho vydání. Za to se 
omlouváme a pokusíme se vám to vynahradit tím, že 
další vydaní Ivančického zpravodaje bude tentokrát 
již v dubnu.

Ing. Bohumil Smutný,
nový šéfredaktor Ivančického Zpravodaje

Osobně si uvědomuji, že zlepšit informovanost 
o dění v našem městě je velmi důležité. Chceme 
a budeme proto přinášet přehled o dění ve městě, 
aktuálních tématech, záměrech, projektech, ale 
i o životě spolků, organizací, sportovců, škol a všech 
lidí, kteří utvářejí dění v Ivančicích.

Buďme hrdými „Vančáky“. Hrdými na to, co skvělého 
dokážeme. Začněme společně více komunikovat 
a sdílejme informace mezi sebou. To se nám může 
podařit také za přispění vás, kteří v Ivančicích 
něco zajímavého či užitečného děláte a rádi byste 
své okolí informovali. Nabízím vám proto svoji 
pomocnou ruku a tento prostor a spolupráci. 
Stejně tak i fi rmám, které potřebují propagovat 
své podnikání, nabízíme možnost využit placenou 
inzerci za rozumné ceny.

Ivančický zpravodaj má dlouholetou tradici 
a občanům města vždy přinášel radost i užitek. 
Chceme v této tradici pokračovat a i s pomocí vašich 
podnětů a nápadů jej dále rozvíjet.

Děkuji za váš zájem a přeji příjemné čtení!

Ing. Bohumil Smutný, 
šéfredaktor
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Vít Karas:
Provázelo mě štěstí

Vítku, nejprve bych se tě rád zeptal na tvoje 
působení na pozici ředitele Kulturního 
a informačního centra. Jak dlouho jsi pracoval na 
této pozici a na co za tuto dobu nejvíce vzpomínáš, 
co se ti podařilo?

Na sklonku roku 1992 vypsalo město výběrové 
řízení na vedoucího Městského kulturního 
střediska. Manželka mi tehdy donesla noviny 
s inzerátem, jestli to prý nechci zkusit. Měl jsem 
plno nápadů i chuť tu práci dělat, pečlivě jsem se 
připravil, vedení města si mě po pohovoru vybralo 
a 1. března 1993 jsem nastoupil. Měl jsem štěstí, 
že mé dvě kolegyně tu přede mnou pracovaly už 
půl roku a v té práci se už vyznaly. MěKS sídlilo 
v přístavbě městské sportovní haly, kde mělo malou 
kancelář a vedle sál pro pořádání akcí. Dnes je 
v něm posilovna. Přístavba haly má velký vestibul, 
který jsme plánovali využívat na společenská 
setkání. Aby to šlo, kolegyním se podařilo domluvit 
s fi rmou IVACAR vybudování baru, který tam slouží 
dodnes. Měli jsme štěstí, že v sousední kanceláři 
sídlil počítačový expert Ing. Jiří Petrů. Počítače 
tehdy teprve začínaly, ani na MěÚ ještě nebyly, ale 
my jsme si po Jirkově instruktáži už dokázali na 
jím zapůjčeném počítači vytvářet a tisknou měsíční 
programy i malé plakáty.

Zní to paradoxně, ale zásadní štěstí nás potkalo, 
když nám bylo sděleno, že do konce roku musíme 
opustit sál, aby se do něj mohla nastěhovat 
knihovna. Byl to šok, nevěděli jsme, kam půjdeme, 
ale se sklonkem roku se v budově kina Réna zrovna 
uvolnily kanceláře fi nančního úřadu, který se 
stěhoval do nového. Toho jsme využili a rychle 
jsme uvolněné kanceláře zabrali s vědomím, že 
ten, kdo sídlí na náměstí, vyhrává. Tento přesun 
nám umožnil využívat sál kina také na naše 
představení, když jsme si ivančickou fi rmou Stafi z 
nechali v kině vybudovat pódium. Kamarád Zdeněk 
Havlíček, osvětlovač v brněnské Redutě, nám 
zřídil divadelní osvětlení s ovládacím pultem, aby 
i technická úroveň pořádaných představení nabyla 
profesionality. Po nějaké době jsme se dozvěděli, 
že díky našemu dalšímu využití sálu jsme zabránili 
zrušení tehdy skomírajícího kina a pronájmu jeho 
budovy.

Sídlili jsme na náměstí, a to nám umožnilo 
pořádat kromě Ivančické poutě i Slavnosti chřestu 
a Svatováclavské trhy, akce, které tu dosud nebyly. 
Kancelář přímo v centru města umožňovala 
poskytovaní turistických informačních služeb, a tak 
jsme se od 1. 1. 1998 stali příspěvkovou organizací 
Kulturní a informační centrum Ivančice. Roku 1994 
jsme také stáli u zrození Mezinárodního festivalu 13 

jihomoravských měst Concentus Moraviae, jehož 
zakladatelem byl David Dittrich, který se zrovna 
vrátil z ročního studijního pobytu v USA. Zakládající 
schůze festivalu se konala za účasti starostů všech 
zúčastněných měst v kině Réna a také jeho I. ročník 
byl zahájen koncertem v Ivančicích v červnu 1995 
v Besedním domě.

Vzpomínám na tu dobu moc rád. Díky Davidovi jsme 
mohli v Ivančicích představit tehdy mladé a dnes 
významné a vyhledávané umělce, např. houslistu 
Pavla Šporcla, klavíristy Karla Košárka a Igora 
Ardaševa nebo pěvkyni Magdalenu Koženou. Přitom 
vstupné na jejich koncerty jsme měli tehdy nižší, 
než se dnes vybírá na školních besídkách. Také 
Miroslava Donutila znal v té době v Ivančicích jen 
málokdo. Na jeho tříhodinové představení v kině 
Réna, které považuji za nejlepší, které jsem s ním 
kdy viděl, přišlo jen 70 diváků, i když vstupné činilo 
pouhých 60 Kč.

A co Slavnosti chřestu, jak na ty vzpomínáš?

Další štěstí mě potkalo díky Slavnostem chřestu. 
Veřejnost se ptala, proč je pořádáme, když se 
v Ivančicích chřest nepěstuje. Z toho důvodu 
KIC založilo v Zolcarech ukázkovou chřestovnu. 
O pěstování chřestu jsme nic nevěděli, ale dostali 
jsme kontakt na odborníka přes chřest Ing. Jozefa 
Artima, CSc., který založil v té době chřestovnu ve 
Velkých Levárech na Slovensku. Začínal s rozlohou 
20 ha, ale za pár let už měla jeho fi rma Asparagus 
300 ha chřestoven. Ing. Artim mně tehdy všechno 
důležité řekl a KIC věnoval 1500 sazenic. Později už 
se mnou o chřestu mluvit nechtěl, říkal, že už ho 
vidí všude, abychom se bavili o všem jiném, jen ne 
o chřestu. Dnes je ústředním ředitelem Slovenské 
zemědělské a potravinářské komory. Do Velkých 
Levár jsme jezdili často a s kmenovými pracovníky 
fi rmy Asparagus, která nám dodávala chřest na 
slavnosti, jsme se přátelili.

Díky chřestu jsem se také seznámil s rakouskou 
odbornicí na historickou kuchyni Dr. Ingrid 
Hasslingerovou. Ta mě a manželku pozvala do 
Hoffb  urgu, ve kterém pořádala jednu ze svých 
každoročních výstav. Když jsme tam večer na 
nádvoří přijeli naším Trabantem, a já z něj vystoupil 
v kvádru a s motýlkem, stali jsme se středem 
pozornosti. Mysleli, že až takový máme vztah 
k historii, že jezdíme Trabantem, autem, které tam 
nikdo neznal. Také její rodiče z městečka Deutsch 
Wagram byli velice přátelští a často jsme se potom 
s nimi navštěvovali. Když jsem se jim jednou svěřil, 
že nám po založení chřestovny někteří „zahradníci“ 

Vít Karas byl od r. 1994 šéfredaktorem Ivančického zpravodaje. Ve svých téměř 75 letech se rozhodl předat 
tuto práci svému nástupci. Proto bylo vypsáno výběrové řízení na šéfredaktora nové podoby Zpravodaje. 
S Vítkem se osobně znám bezmála osmnáct let. Když jsem po dokončení vysoké školy začínal pracovat 
pro Město Ivančice, byl ředitelem Kulturního a informačního centra Ivančice. Spolupracovali jsme na 
projektech pro propagaci, hledali jsme možnosti, jak zlepšit a obohatit kulturní akce, jak prezentovat 
dobré jméno našeho města. Rád na tuto spolupráci vzpomínám. S velkým respektem nyní přebírám jeho 
dlouholetou redakční práci a položím mu několik otázek, o kterých si myslím, že by mohly zajímat i naše 
čtenáře.

Ředitelka KIC Ivančice Magdalena Černá
děkuje V. Karasovi za jeho dlouholetou činnost
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vykopali asi sto sazenic, ihned nám domluvili 
sazenice nové od místního sedláka. Ten nám je 
s úsměvem věnoval a ještě k nim přibalil dvě láhve 
vína ze svého vinohradu. Díky chřestu jsme poznali 
bezvadné lidi jak na Slovensku, tak v Rakousku.

Bylo toho ještě hodně dalšího, ale abych to shrnul, 
práce v KIC, i když zabírala hodně času, byla 
ohromně pestrá a jsem vděčný, že jsem takové 
zaměstnání získal. Potkalo mě při ní i další velké 
štěstí – výborné spolupracovnice, na které jsem se 
mohl spolehnout. Nikdy se nestal nějaký průšvih, že 
bychom něco nezajistili.

Souběžně s funkcí ředitele KIC jsi také připravoval 
Ivančický zpravodaj. Vzpomeneš na své první 
číslo, které vzniklo pod tvým vedením? Po 
odchodu do důchodu jsi se věnoval už pouze 
Zpravodaji. Jak se v průběhu let měnil Ivančický 
zpravodaj za tvého působení, z hlediska rozsahu, 
formy, nebo obsahu?

Zakrátko potom, co jsem do MěKS nastoupil, 
mě oslovil tehdejší šéfredaktor Zpravodaje pan 
Procházka s tím, že potřebuje funkci předat, neboť 
začal pomáhat v administrativě svým synům, kteří 
si založili nábytkářskou fi rmu. Řekl, že by Zpravodaj 
chtěl předat kulturnímu středisku, neboť je svou 
náplní především záležitostí kultury. Tak jsem se 
od začátku r. 1994 zúčastňoval schůzí redakční rady 
a od r. 1995 jsem už Zpravodaj vedl. Jak už jsem se 
zmínil, Ing. Petrů mě naučil pracovat s počítačem 
a tiskárna v Rosicích se zrovna modernizovala 
a přecházela na digitální zpracování podkladů. Toho 
jsem díky zapůjčenému počítači využil k vlastní 
sazbě. Jednak to tisk Zpravodaje o nějaký den 
urychlilo a jednak nám úspora, vytvořená vlastní 
sazbou, umožnila Zpravodaj rozšířit a otiskovat do 
té doby nepublikované rozsáhlejší materiály. Jirka 
Petrů byl až neúnavně pracovitý. Přes noc jsme 
spolu z množství autobusových výlepových jízdních 
řádů, které jsem získal na Zvonařce, sestavili na 
počítači Ivančický jízdní řád, který pak řadu let 
KIC aktualizovalo a vydávalo. KIC také začalo na 
počítači vytvářet Katalog ivančických fi rem, který se 
do schránek dodával zdarma a dnes je umístěn na 
stránkách KIC Ivančice.

Co tě na této práci bavilo nejvíc? Je naopak 
něco, co třeba bylo komplikované a nerad na to 
vzpomínáš?

Při tvorbě Ivančického zpravodaje jsem měl veliké 
štěstí na spolupracovníky. V redakční radě pracovali 
fundovaní lidé, jako např. Ing. Karel Figer, Jiří Široký 
nebo znalkyně češtiny Dr. Helena Večerková, kteří 
mně hodně rozšířili obzor. Později se stal mým 
poradcem a pravidelným dopisovatelem pan Jan 
Kouřil, se kterým jsme se stali velkými přáteli.
Nepříjemné bylo zavedení GDPR, tedy nařízení EU 
o ochraně osobních údajů. Každá instituce musela 
mít pověřence GDPR, jehož povinností bylo mj. 
i nahlásit případné porušování tohoto nařízení. 
Podle pověřence jsem musel mít i rozhovor 
s Barborou Krejčíkovou posvěcený jejím podpisem 
a tento písemný souhlas archivovat. Když jsem se 
Báry zeptal, zda to tak požadují i jinde v Evropě, 
řekla mi, že ne. Bylo nám až trapné, že kvůli GDPR 
jsme na fotce zachycující divadelní představení dětí 
ZUŠ museli dětem přelepit oči páskou. Naštěstí se 
to podivné GDPR nějak vytratilo do ztracena a to, 
co můžeme zveřejnit a co ne, si zvažujeme sami, tak 
jako dřív.

Co bys rád vzkázal našim čtenářům?

Našim čtenářům bych chtěl poděkovat za to, že 
nám zachovávali věrnost i přes řadu nově vzniklých 
informačních prostředků. Naší snahou bylo 
odlišit se hlubším zpracováním témat, což není 
u Facebooku nebo TIV možné. Články tak byly delší, 
než je dnes v médiích zvykem, ale jsem přesvědčen, 
že o to hodnotnější.

Milí čtenáři Ivančického zpravodaje, bylo mi velkou 
ctí, že jsem pro vás mohl Zpravodaj dlouhých 28 let 
vytvářet a jsem moc rád, že byl nyní pro jeho další 
pokračování vybrán můj zdatný nástupce. K 50. 
výročí svého založení si to Ivančický zpravodaj 
zaslouží.

Milý Vítku, dovol, abych ti jménem vedení města, 
bývalých i současných kolegů, a hlavně jménem 
čtenářů i svým poděkoval za tvoji dlouholetou 
činnost. Velmi si ceníme tvé práce. Přeji hlavně 
pevné zdraví, abys spokojeně užíval dlouhá léta 
života v radosti a štěstí, obklopen svými nejbližšími 
a věnoval se všemu, co tě baví a naplňuje. Budeme 
velmi rádi, když i nadále budeš mít chuť přispět 
svými články do Zpravodaje a budeme se na ně 
velmi těšit!

Ing. Bohumil Smutný

Pojďme uklidit Ivančice,
letos již po osmé
Ukliďme Česko je dobrovolnická úklidová akce, 
která probíhá na území celé České republiky. Jejím 
cílem je uklidit nelegálně vzniklé černé skládky 
a nepořádek. V roce 2022 snad úklidy proběhnou 
ve standartních podmínkách jako dříve. Ofi ciální 
termín této akce připadá na sobotu 2. dubna. 
Po zkušenostech z minulých let byl v Ivančicích 
zvolen dřívější termín, a to od 18. 3. do 3. 4. 2022, 
než nám nepořádky zarostou zelení. Na úklid 
v Ivančicích a přilehlých místních částech zajišťuje 
Město Ivančice ochranné pomůcky na sběr, 
pytle a kontejnery na odpadky, některé pracovní 
nářadí a malé občerstvení pro dobrovolníky. A jak 
se do akce zapojit? Všichni, kterým tato akce 
připadá smysluplná a rádi by se na ní podíleli jako 
organizátoři místních úklidů či jako dobrovolníci, 
se mohou zaregistrovat na webových stránkách 
www.UklidmeCesko.cz, kde získají všechny 
potřebné informace o projektu, nebo na OSÚMI 
(Odboru správy a údržby majetku a investiční) 
MěÚ Ivančice, Ing. Lenka Nováková (tel.: 724 029 576, 
novakova@muiv.cz).

Zajímavý lup nezískal
Pokud na konci ledna vyrazil zatím neznámý 
pachatel do sídla ivančické fi rmy v touze získat 
zajímavý lup, asi neodcházel zvlášť spokojený. 
Na odstavné ploše se v areálu fi rmy v noci sice 
postupně za použití násilí vloupal do čtrnácti 
odstavených automobilů, ale mnoho k odcizení 
v nich nenašel. Musel se spokojit pouze s šesti 
tankovacími kartami. Ty se mu pravděpodobně 
následně ani nepodařilo zneužít. I tak ale majitel 
hlásil škodu, především poškozením, za třicet tisíc 
korun.

por. Bohumil Malášek, Policie ČR

AKTUALITY

Jak se nám žilo v Ivančicích
v roce 2021?
Čtvrtý ročník Indexu kvality života sestavený 
projektem Obce v datech a společností Deloitte 
porovnával celkem 206 obcí s rozšířenou působností 
včetně Prahy na základě veřejně dostupných 
dat. Zahrnoval dohromady 29 ukazatelů, které 
vyjadřují mimo jiné úroveň prostředí a dostupnosti 
zdravotní péče, optimální materiální podmínky, 
dostatečnost služeb, ale také zdraví a mezilidských 
vztahů. Ivančice si oproti loňskému ročníku výrazně 
polepšily a obsadily krásné 14. místo. Nejvyšší skóre 
v našem městě získalo materiální zabezpečení 
a vzdělání (7,8 bodů), zdraví a životní prostředí (7,2 
bodů), naopak menší bodový zisk u nás mají vztahy 
a služby (5,4 bodů).

Očkovací místo v ivančické 
nemocnici ukončilo činnost
Očkovací místo zřízené pro aplikaci očkovacích 
látek proti Covid-19 v areálu Nemocnice Ivančice 
k 22. únoru 2022 ukončilo provoz.

Z Ivančic do Brna přes tetčický 
most?
Pokud každý den dojíždíte za prací z Ivančic do Brna 
osobním automobilem, určitě víte, že semafor před 
mostem v Tetčicích je dlouhodobou a nepříjemnou 
komplikací. Tento historický most z 19. století je 
již několik let v havarijním stavu. Těžká nákladní 
vozidla zde už neprojedou vůbec. Pomyslné světlo 
na konci tunelu je na dohled. Letos v květnu by 
konečně krajští silničáři měli začít s rekonstrukcí 
mostu, která bude stát částku přesahující devadesát 
miliónů korun. Několik měsíců po dobu opravy se 
tedy při našich cestách do Brna budeme muset 
smířit s objízdnou trasou.

Ivančická věž opět od března 
otevřena o víkendech
Pokud máte chuť shlédnout krásy Ivančic z ochozu 
věže kostela Nanebevzetí Panny Marie na Palackého 
náměstí, máme pro Vás dobrou zprávu. Od března 
bude věž o víkendech opět otevřena.
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Díky štědrosti „Vančáků“ dojde 
ke zlepšení péče o potřebné
Tříkrálová sbírka je krásná a dlouholetá tradice, 
jejímž novodobým posláním je pomoc lidem 
v nouzi. Skupinky koledníků v lednu chodily od 
domu k domu, vinšovaly štěstí a zdraví a žehnaly 
příbytkům. Tento rok se vybralo v Tříkrálové sbírce 
v Ivančicích 361  507 Kč. Je to o 68  218 Kč více, než 
v roce 2020, kdy se naposledy koledovalo. Oblastní 
charita Rajhrad použije 3,5 mil. Kč na rekonstrukci 
lůžkového oddělení, 120 000 Kč na dešťovou 
kanalizaci, 300 000 Kč na pořízení nových zvonků 
u pacientských postelí, 165 000 Kč na nový zadní 
vchod/dveře s dálkovým ovládáním a 1 mil. Kč na 
nový výtah u zadního vchodu. Děkujeme všem, 
kteří vlídně přijali koledníky a přispěli do jejich 
pokladniček. Poděkování patří i dobrovolníkům, 
kteří koledování a organizaci sbírky nezjištně 
věnovali svůj čas a síly.

Koledníci tříkrálové sbírky před radnicí
v Ivančicích

Jarní sezóna na cyklostezce může 
začít
Na jaře si připomene již sedm let od slavnostního 
otevření cyklostezky Oslavany -Ivančice. Po takové 
době je údržba nutností. Na podzim při kontrole 
povrchu zde byla napočítána téměř stovka trhlin. 
Většina z nich zasahovala přes celou šířku asfaltu. 
Proto Mikroregion Ivančicko objednal opravu těchto 
spár, kterou provedla fi rma COLAS. Výdaje přesáhly 
40  000 Kč a fi nančně se na ní rovným dílem 
podílela města Ivančice a Oslavany. Kromě těchto 
prací probíhala v průběhu celého loňského roku 
pravidelná údržba, na kterou mikroregion získal 
krajskou dotaci. Šlo o pravidelné vysekávání trávy, 
ořezy větví, sběr a odvoz odpadků, zametání, drobné 
opravy mobiliáře, revize lávky a celkové zajišťování 
čistoty. Jaro se blíží a my se opět těšíme na hojný 
zájem cyklistů i pěších.

Nejstarší vybudovaný vodojem 
v Ivančicích bude zachráněn
Svazek vodovodů a kanalizací Ivančice 
schválil smlouvu na rekonstrukci nádherného 
historického vodojemu Báně v Ivančicích. Ten se 
po obnově stane nejen významnou historickou 
připomínkou vodárenství, ale i další zajímavou 
památkou ve městě Ivančice. Jedná se o vodojem 
bývalého „židovského vodovodu“, z něhož voda 
proudila do kašny na dnešním Komenského 
náměstí v Ivančicích. Vzhledem k tomu, že se 
dochovala původní dokumentace i s texty k jeho 
historické realizaci, bude také vydána publikace 
k slavnostnímu dokončení rekonstrukce tohoto 
vodojemu. Akce samotné obnovy se rozběhne 
v březnu a bude dokončena letos na podzim.

Cyklostezka Oslavany -Ivančice
v úseku za silem

I přes pandemii více než 38 000 
výpůjček
V loňském roce byla činnost městské knihovny 
nadále omezena probíhající pandemií COVID-19 
a zaznamenala trend mírného poklesu výpůjček 
knih. Knihovna byla během lockdownů opět část 
roku uzavřená, nebo byl její provoz omezený jen 
na výdejní okénko. I přes nelehkou situaci se 
knihovna snažila čtenářům maximálně vyjít vstříc. 
Podle požadavků čtenářů se chystaly balíčky knih, 
nabízený a využívaný byl i roznos knih seniorům. 
I přes nutnost rušení a omezování akcí se jich 
nakonec podařilo uskutečnit více než v předchozím 
roce. Částečný provoz byl udržen i v pobočkách. 
Ještě před pandemií v roce 2019 bylo vypůjčeno 
celkem přes 45 000 knih, v letech 2020-21 se tedy 
jednalo o pokles. Značný nárůst však zaznamenala 
návštěvnost webových stránek a on                          -line služeb 
knihovny.

Historický objekt bývalého vodojemu
Báně - současný stav

Životní  podmínky 2022 – 
výběrové šetření navštíví také 
některé domácnosti v Ivančicích
Český statistický  úřad organizuje v roce 2022 
každoroční výběrové šetření o životních 
podmínkách domácností v České republice. 
Smyslem tohoto zjišťování je získávat srovnatelné 
údaje o sociální a ekonomické situaci obyvatel 
v celkem 34 evropských zemích. Vlastní  šetření 
probíhá do 12. června 2022 prostřednictvím 
speciálně vyškolených tazatelů. Do šetření budou 
zahrnuty všechny osoby, které mají ve vybraném 
bytě  obvyklé  bydliště. Terénní pracovníci se budou 
prokazovat průkazem tazatele a zároveň průkazem 
zaměstnance Č SÚ  nebo dokladem totožnosti. Ve 
všech fázích zpracování je zaručena anonymita 
zjištěných údajů a získaná data jsou důsledně 
chráněna.

AKTUALITYAKTUALITY
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Informace z radnice
a o projektech města
Vybíráme z usnesení Rady města

Ivančice, Sdružení rodičů a přátel GJB Ivančice, 
z. s., Společná organizace zdravotně postižených 
Oslavany, z. s., Rock String, z. s., Ivančice, O děti 
postaráno, Rapotice, Letkováci z. s., Moravský 
rybářský svaz,

• schválila poskynutí dotací z odboru sociálních 
věcí: DOTYK II o. p. s. Brno, Diecézní charita 
Brno, oblastní charita Třebíč,

• schválila poskynutí dotací z rezervy rady: 
Diakonie ČCE, středisko v Myslibořicích, 
Diecézní charita Brno, Oblastní charita Rajhrad,

•  doporučila Zastupitelstvu města Ivančice 
z rezervy zastupitelstva schválit částky ve výši 
200 000 Kč pro Junák - český skaut, středisko 
Ivančice, z. s. na dokončení nové klubovny 
(loděnice v Zolcarech) a pro Římskokatolickou 
farnost Řeznovice na restaurování varhan 
v kostele v Řeznovicích,

•  schválila úhradu spojů v rámci tzv. 
nadstandardu dopravní obslužnosti pro 
město Ivančice (autobusové spojení Ivančice-
-Řeznovice -Hrubšice a zpět) pro r. 2022 ve výši 
456 624 Kč. Bude hrazeno z rozpočtu starosty,

•  schválila objednávku na poskytování služeb 
komunikačního ekosystému Mobilní Rozhlas 
na dobu určitou od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 od 
poskytovatele fi rmy MUNIPOLIS s.r.o. Brno, za 
cenu 44  940 Kč,

•  schválila smlouvu o poskytnutí fi nanční podpory 
na poskytování sociálních služeb z rozpočtu 
Jihomoravského kraje městu Ivančice, na 
základě které bude městu Ivančice poskytnuta 
částka 176 200 Kč pro rok 2022 jako účelová 
fi nanční podpora na jednotlivé sociální služby - 
na Pečovatelskou službu a na denní stacionář,

•  schválila poskytnutí dotace z Programu pro 
poskytování dotací nebo návratných fi nančních 
výpomocí z rozpočtu města Ivančice pro 
rok 2022, dílčího programu “Kultura, péče 
o památky a spolková činnost” Základní 
umělecké škole A. Muchy Ivančice, příspěvková 
organizace, ve výši 30 000 Kč na nákup zvukové 
techniky a pořízení kostýmů pro muzikálové 
představení,

•  schválila přejmenování cyklu informačních 
cedulí vytvořených Komisí pro regeneraci 
památkové zóny na “Historická zastavení” 
a uložila zajistit výrobu cedulí s novým názvem 
cyklu a opravu názvu cyklu u stávajících cedulí,

•  schválila smlouvu o dílo s Bachem Phamem 
jako zhotovitelem na realizaci pyromuzikálního 
ohňostroje dne 8. 1. 2022 od 19.00 hodin na 
fotbalovém hřišti FC Ivančice za částku
50 000 Kč. Bylo hrazeno z rezervy rady,

•  schválila poskytnutí veřejné fi nanční podpory 
žadatelům a schválila příslušné veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí dotace z Programu pro 
poskytování dotací nebo návratných fi nančních 
výpomocí z rozpočtu města Ivančice pro rok 
2022,

• níže uvedeným žadatelům byly schváleny 
částky v rozpětí 3 000 – 40 000 Kč: Junák – 
český skaut, středisko Ivančice, z. s., TJ Slovan 
Ivančice, BC 66 Ivančice, Orel Jednota Ivančice, 
Tenis Ivančice, z. s., Senior klub Ivančice, 
Český svaz bojovníků za svobodu, o. s., místní 
sdružení Ivančice, TJ Sokol Budkovice, Pěvecký 
sbor Blahoslava Hajnce, SDH Němčice, Atletický 
klub Ivančice, Sportovní klub Řeznovice, KK 
Réna Ivančice, VC QoK Ivančice, Sportovní klub 
Cycles Perfecta Ivančice, Občanské sdružení 
Budkovice, Myslivecký spolek Ivančice-
-Letkovice, Český svaz včelařů, ZO Ivančice, 
H., Řeznovice, Sbor dobrovolných hasičů Čech, 
Moravy a Slezska, Český svaz chovatelů Ivančice, 
Sbor Jednoty bratrské v Ivančicích, Nová 
Zahrada Ivančice, Klub českých turistů Ivančice, 
Myslivecký spolek Ivančice, Svaz neslyšících 
a nedoslýchavých v ČR, Zastávka u Brna, AC 
Moravský Krumlov, Okrašlovací spolek Ivančice, 
M., Ivančice, Měsíční houpačka, spolek Lesní 
školka Za Humny, Ivančice, Linka Bezpečí, 
Praha – Bohnice, Český zahrádkářský svaz, ZO 
ČZS č. 3 Réna Ivančice, Gymnázium J. Blahoslava 

•  neshledala důvod přijmout jakékoliv usnesení 
k návrhu na zařazení požadavku Dočasky.cz, 
z. s., ohledně částky 40 359 Kč; celá záležitost 
byla projednána podrobně na 3. zasedání 
zastupitelstva města v roce 2021, kde bylo přijato 
platné usnesení,

•  souhlasila s opravou přístupových chodníků 
k bytovým domům na ul. Polní 13, 15, 17. Oprava 
bude provedena na jaře roku 2022 v době podle 
klimatických podmínek,

•  vzala na vědomí termín zápisu do 1. ročníku 
základních škol, který se uskuteční dne 
20. 4. 2022 v Základní škole Vladimíra Menšíka 
Ivančice, v Základní škole TGM Ivančice, 
v Základní škole Ivančice -Němčice a v Základní 
škole Ivančice -Řeznovice. Bližší informace 
naleznete na webových stránkách jednotlivých 
organizací,

•  souhlasila s umístěním zabezpečovacího 
zařízení – závor na železničním přejezdu na 
krajské komunikaci č. II/152 mezi Ivančicemi 
a Stříbským mlýnem; dotčené pozemky jsou 
v majetku města Ivančice – p. č. 2480/2 a p. č. 
2769/46 v k.ú. Kounické Předměstí,

•  schválila přidělení zakázky malého rozsahu 
“Změna č. 1 Územního plánu Ivančice” fi rmě 
Institut regionálních informací, s.r.o., se sídlem 
Chládkova 898/2, 616 00 Brno, s nabídkovou 
cenou 775 000 Kč bez DPH a lhůtou zpracování 
zakázky 225 kalendářních dnů a schválila 
smlouvu o dílo s touto fi rmou. Osloveno bylo 
6 fi rem, podány byly 4 nabídky,

•  nesouhlasila se zřízením odstavného stání 
dle předložené žádosti (Žádost o vyhrazené 
odstavné místo pro zásobování) a uložila 
místostarostovi panu Sojkovi projednat 
možnosti řešení pro zásobování provozoven na 
Komenského náměstí,

•  souhlasila se stavebním záměrem “Oprava 
mostních objektů na trati Moravské Bránice – 
Oslavany” na parcele č. 2780/5 v k.ú. Kounické 
Předměstí.

Měšťanský dům pánů z Lipé,
současná budova radnice

Rada města se ve sledovaném 
období sešla celkem 5×, a to 
ve dnech 5., 12., 17., 26. ledna, 
9. února, a přijala tato usnesení:

Celé texty výpisů z usnesení Rady města

Plné znění výpisů z usnesení Rady 
města najdete na webových stránkách 
města Ivančice www.ivancice.cz v sekci 
Město Ivančice > Rada města
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Z jakého důvodu se změnila svozová fi rma komunálního odpadu 
v Ivančicích?

Starosta města Milan Buček k otázce uvedl, že 
zastupitelstvo města v loňském roce neschválilo 
požadavek na navýšení ceny o dvě stě tisíc korun 
za svoz odpadů fi rmě SUEZ CZ a.s. Následně tato 
svozová fi rma městu vypověděla smlouvu. Město 
Ivančice hledalo možnosti, jak s touto poměrně 
vážnou situací naložit. V úvahu připadalo oslovení 
společnosti KTS Ekologie s.r.o., ve které je město 
stále členem. Tato společnost by však byla schopná 
začít svážet až od června 2022. Výběrové řízení na 
novou svozovou fi rmu by v dnešní době mohlo mít 
za následek velký nárůst cen. Město si proto nechalo 
vypracovat odbornou analýzu, ze které vyplynulo, 
že při velikosti našeho města je reálné, aby mělo 
svá vlastní svozová vozidla. Letos v únoru proto byla 
vysoutěžena dvě nová svozová vozidla. Svoz odpadu 
je nově zajišťován Technickými službami města 
Ivančice. Od této změny si město slibuje, že svoz 
odpadů bude daleko účinnější, efektivnější, bude se 
svážet pravidelně a tam, kde je to potřeba. Věříme, že 
dojde ke zvýšení spokojenosti občanů i díky zpětné 
vazbě pracovníků Technických služeb města, kteří 
budou sledovat čistotu kontejnerových míst a dbát 
o větší pořádek. Nově se budou plasty a papír svážet 
dvakrát týdně a sběrná hnízda se budou hned uklízet.

Svozové vozidlo Technických služeb Ivančice

Svoz odpadů v Ivančicích doznal změn. Město 
pořizuje vlastní svozová vozidla a zajišťováním 
svozu pověřilo Technické služby Ivančice. Co se 
stalo a proč k tomu došlo?

Výstavba parkovacího domu zahájena

Na pozemku za Penny marketem již začala 
výstavba nového parkovacího domu. Tato stavba 
bude součástí přestupního terminálu, který je 
druhou etapou tohoto záměru.

Místostarosta Jaroslav Sojka sdělil, že parkovací 
dům by měl řešit kapacity parkování především 
v souvislosti přestupním uzlem, ale pro město však 
bude cenné každé nové parkovací místo, které 
v blízkosti centra vznikne. Situace s parkováním 
nejen přímo ve městě je dnes velmi komplikovaná. 
Volná místa chybějí, například v ulici ve Sboru už 
v dopoledních hodinách bývají parkovací místa 
plně obsazená. Podobné je to v ostatních ulicích 
okolo centra města. Kapacita nového domu bude 
108 parkovacích míst. Tato místa budou moct dobře 
využít také ti, kdo ve městě pracují, nebo potřebují 
odstavit své vozidlo na více hodin. Financování 
celého přestupního uzlu se předpokládá 
prostřednictvím evropské dotace z programu 
„Výstavba a modernizace dopravních terminálu 
v Brněnské metropolitní oblasti“. Výstavba 
samotného přestupního uzlu může být zahájena
v horizontu dvou let.

Zahájení výstavby parkovacího domu
v oblasti za Penny marketem

Jaké místní poplatky letos město vybírá a dokdy je nutné je zaplatit?

Místní poplatek za komunální odpad se týká 
každého, kdo má trvalý pobyt nebo je vlastníkem 
nemovitosti v Ivančicích. Pokud máte navíc pejska, 
je nutné hradit i tento poplatek. Přehled, kolik 
na těchto poplatcích letos zaplatíte a kdy je nutné 
tak nejpozději učinit, pro vás připravil Odbor 
plánovací a fi nanční Městského úřadu Ivančice.

Místní poplatek
za komunální odpad

Výše poplatku:
•  700 Kč hradí osoby s trvalým pobytem 

v Ivančicích a cizinci s pobytem v Ivančicích,

•  600 Kč hradí osoby ve věku 70 let a starší 
s trvalým pobytem v Ivančicích,

•  700 Kč hradí fyzické i právnické osoby, které 
mají ve vlastnictví nemovitost (rodinný dům, 
rekreační objekt, bytovou jednotku), ve které 
není hlášena žádná fyzická osoba k trvalému 
pobytu. Pozor, na tento poplatek se nevztahuje 
žádná úleva.

•  0 Kč hradí děti, které jsou mladší 3 let, nebo 
v tomto roce tohoto věku dosáhnou.

• Fyzické osoby hlášené na adrese radnice 
(ohlašovny), tj. Palackého náměstí 196/6, 
Ivančice, jsou taktéž povinny hradit poplatek za 
komunální odpad.

• Poplatek je možné hradit přímo na pokladně 
městského úřadu Ivančice (hotově nebo 
platební kartou), převodem na účet číslo 27-
8591840277/0100 nebo na poště složenkou (vyplnit 
složenku + úhrada poplatku poště za převod),
a to pod přiděleným variabilním symbolem.

• Splatnost poplatku je do 31. 5. 2022.

Pokud poskytujete úplatný pobyt na území města, 
je také nutné hradit místní poplatek z pobytu. Více 
informací o něm najdete na webových stránkách 
města.

Veškerou agendu ohledně uvedených místních 
poplatků vyřizuje Odbor plánovací a fi nanční, který 
najdete na adrese MěÚ, Palackého náměstí 196/6, 
Ivančice – 1. patro – galerie, dveře č. 209.

Jan Žáková, DiS.

Místní poplatek ze psů

Poplatníkem je fyzická nebo právnická osoba, která 
je vlastníkem psa a má trvalý pobyt nebo sídlo 
v Ivančicích.

Výše poplatku:
•  200 Kč za jednoho psa a 300 Kč za každého 

dalšího psa hradí osoby starší 65 let a osoby, 
které 65 let dovrší v tomto roce,

• 500 Kč za psa a 750 Kč za každého dalšího psa 
hradí poplatníci žijící v rodinném domě,

•  800 Kč za psa a 1 200 Kč za každého dalšího psa 
hradí poplatníci žijící v bytě.

• Držitelé karet ZTP, ZTP/P, osoby jimž byl 
přiznán příspěvek na péči a osoby nevidomé si 
mohou zažádat o osvobození od poplatku, a to 
nepozději do 31. 3. 2022 nebo do 15 dnů od vzniku 
skutečnosti. Poplatek je možné hradit přímo 
na pokladně městského úřadu Ivančice (hotově 
nebo platební kartou), převodem na účet číslo 
19-125911/0100 nebo na poště složenkou (vyplnit 
složenku a uhradit poplatek poště za převod), 
a to pod přiděleným variabilním symbolem.

• Splatnost poplatku je do 31. 3. 2022.

Odbor plánovací a fi nanční Městského úřadu 
Ivančice, agenda místních poplatků

Palackého náměstí 6, Ivančice

https://ivancice.cz/urad/odbory/opf/

zakova@muiv.cz

546 419 433 ( Jana Žáková, DiS.)



1514

Rodině přívětivá obec dokáže 
naslouchat potřebám občanů

Městu Ivančice byl udělen 
nejvyšší certifi kát auditu 
familyfriendlycommunity. 
Převzal ho starosta Milan Buček 
v brněnském Vida centru. Město 
se tak může pyšnit titulem, který 
znamená rodině přívětivá obec.

Název audit familyfriendlycommunity vychází 
z latinského slova audire (slyšet, naslouchat, 
konzultovat). Nešlo tedy o audit v pravém slova 
smyslu, ale o vzájemné naslouchání mezi občany 
a zástupci obce. Naslouchají v Ivančicích volení 
zástupci města svým občanům a naopak? Dokáží 
spolu vzájemně komunikovat, nebo je ještě co 
zlepšovat?

V rámci tohoto projektu jsme začali mezi sebou 
více komunikovat tím, že jsme se pravidelně 
scházeli. Zejména vedení města, organizace, spolky, 
senioři, turisté a další. Proběhlo několikrát setkání 
občanů, na kterém se řešilo, co se nám ve městě 
daří či nedaří, co se nám líbí či nelíbí, co máme či 
nemáme, co bychom chtěli zlepšit a hlavně, do čeho 
by se chtěli občané zapojit. Veřejnost se zapojila do 
dotazníkového šetření. Školy přispěly výtvarnou 
a literární soutěží. Vedení města tak získalo cenné 
informace přímo od občanů a zástupců jednotlivých 
skupin. Na některé náměty se hned reagovalo 
a některé jsme převedli do našich opatření a cílů.

Před třemi lety tedy město Ivančice mělo za 
sebou první část auditu a za pomoci obyvatel 
byla vybrána a schválena prorodinná opatření na 
následující tři roky. Přibližte nám, o jaká opatření 
se jednalo? Co konkrétně bylo zrealizováno?

Vybráno bylo celkem 12 opatření. Například se 
otevřelo workoutové hřiště na Malovansku, vznikl 
přehledný web města, infokiosky, postupně se 
vytvořily brožurky našich známých rodáků, odhalují 
se jejich pamětní desky. V době šíření nemoci 
Covid-19 se veřejnost zapojila do šití roušek, 
výroby štítů, vzájemné pomoci a do on                  -line aktivit. 

Starosta města s certifi kátem auditu
familyfriendlycommunity

Audit byl vytvořen Jihomoravským krajem s cílem 
podpořit v obcích pro -rodinné klima, poukázat na 
nedostatky ve službách a zvýšit atraktivitu obce 
jako místa vhodného pro rodiny, děti, seniory 
a zaměstnavatele.

Koordinaci auditu měla v Ivančicích celou dobu na 
starosti zastupitelka a současně ředitelka Střediska 
volného času, Mgr. Jana Heřmanová. Položil jsem jí 
proto několik otázek:

Na realizaci spousty aktivit se podílelo Středisko 
volného času, zejména se to týká vzdělávacích 
a volnočasových aktivit. Dále je dokončena 
projektová příprava relaxační zóny Réna, čekáme na 
dotační tituly. Byla vytvořena mapa nebezpečných 
přechodů pasport přechodů a odstranily se 
nedostatky i vytvořily nové přechody. Rekonstrukce 
Besedního domu sice ještě není dokončena, ale 
brzy bude alespoň otevřeno přízemí. Začal se více 
využívat městský rozhlas k hlášení důležitých 
informací.

Zapojení do auditu dokazuje, že městu Ivančice 
záleží na tom, aby se rodiny, děti, senioři 
a jednotlivci zde cítili dobře, aby se jim dobře 
žilo. Které náměty a nápady ze strany občanů vás 
nejvíce zaujaly a ráda byste je dále rozvíjela?

Důležité je s občany mluvit a zapojovat je do 
jednotlivých aktivit, stejně tak organizace, subjekty, 
spolky, osadní výbory, zastupitele, školy a školská 
zařízení. Jednotlivá opatření se dobře naplňovala. 
Dále bych ráda rozvíjela setkávání veřejnosti, 
seniorů a mezigenerační aktivity. V oblasti 
vzdělávání chci pokračovat v seminářích či kurzech 
- polytechnika, mediálno, komunikace, osobnostní 
rozvoj, jazyky a další.

Někdy se s nadsázkou říká, že peníze jsou až na 
prvním místě. Získalo město Ivančice díky auditu 
nějaké fi nanční prostředky pro podporu rodinné 
politiky a na realizaci projektů?

Na audit jsme žádné fi nanční prostředky neobdrželi. 
Nicméně, díky získání tohoto certifi kátu se nám 
do budoucna více otevřou dveře k dotačním 
možnostem na různé zajímavé prorodinné projekty.

Bezpochyby nesete velký podíl na zásluze k získání 
tohoto plného certifi kátu. Jaké jsou vaše další vize 
do budoucna z dlouhodobějšího pohledu?

Ano, byla jsem pověřenou osobou a koordinátorkou. 
Celý proces byl pro mne velmi přínosný 
a inspirativní. Poděkování také patří panu Antonínu 
Moravcovi, vedení města, ivančickým spolkům 
a organizacím i Mikroregionu Ivančicko. Získaný 
certifi kát má platnost tři roky, poté jej chceme 
obhajovat znovu. Chci tedy pokračovat v započaté 
činnosti, abychom vytvořili další nová opatření, 
která pomohou zlepšovat život občanů, organizací 
a spolků ve městě. V neposlední řadě bych byla 
ráda, aby se tato opatření také stala součástí 
aktualizovaného strategického plánu rozvoje města 
Ivančice.

Za rozhovor děkuje
Ing. Bohumil Smutný

Mgr. Jana Heřmanová, ředitelka SVČ Ivančice
a kooridnátorka projektu
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Ze zprávy o činnosti Městské policie 
Ivančice za rok 2021

V minulém roce bylo strážníky MěP Ivančice řešeno celkem 883 
přestupků proti bezpečnosti a plynulosti silničního provozu. 
Přestupky byly řešeny na místě domluvou nebo pokutou příkazem na 
místě nebo byly oznámeny do správního řízení.

Po celý školní rok strážníci vykonávali v ranních 
hodinách dohled na přechodech pro chodce 
u ZŠ T.G.M, Na Brněnce, a to v době, kdy nebyl 
vyhlášen nouzový stav v souvislosti s pandemií 
koronaviru a byla prováděna školní docházka. Na 
cyklostezce Ivančice - Oslavany byly prováděny 
kontroly, a to jak v denní, tak noční době. Dále 
byly prováděny kontroly zpoplatněných úseků 
k parkování motorových vozidel dle nařízení rady 
města. V nočních hodinách byly prováděny kontroly 
na dodržování zóny zákazu stání motorových 
vozidel o hmotnosti vyšší než 3,5 t. Při konání 
různých společenských, kulturních a sportovních 
akcí strážníci zajišťovali uzavírky míst, kde se 
akce konaly, a prováděli dohled nad dopravou 
a dodržováním dopravního značení.

Po linii veřejného pořádku bylo řešeno celkem 
129 přestupků. Při výkonu služby bylo nalezeno, 
a to jak v denní tak noční době, celkem 38 značně 
podnapilých osob, které ležely na veřejném 
prostranství. V 11 případech byly osoby převezeny 
záchranou službou do nemocnice Ivančice, kde 
byly hospitalizovány. V 18 případech byly tyto osoby 
po prohlídce provedené lékařem převezeny do 
psychiatrické léčebny - záchytné stanice Brno-
-Černovice na vystřízlivění, a v 9 případech byly 
osoby z místa vykázány, jelikož nebylo u těchto 
osob zjištěno zranění a byly schopny komunikace 
a samostatného pohybu. Ve 12 případech byla 
provedena likvidace nalezených použitých 
jednorázových injekčních stříkaček. Při konání 
tanečních zábav byl prováděn dohled na ztlumení 
hudby po 22,00 hodině, na veřejný pořádek v okolí 
místa pořádání tanečních zábav a při rozchodu 
účastníků tanečních zábav. V noční době byl 
prováděn dohled na veřejný pořádek, dodržování 
nočního klidu, kontroly parkovišť, garáží, obchodů 
a čerpacích stanic.

V době vyhlášeného nouzového stavu, byly 
prováděny kontroly na dodržování nařízených 
opatření. V teritoriu města bylo odchyceno celkem 
21 volně pobíhajících toulavých psů. Ve všech 
případech se podařilo zjistit majitele, kteří si své 
psy převzali. Do útulku nebyl umístěn žádný pes. Ve 
třech případech byla zajištěna likvidace nalezených 
uhynulých koček, ve 4 případech likvidace nalezené 
uhynulé srny, ve 2 případech nalezené uhynulé 
labutě. Na výzvu MěP bylo odstraněno celkem 
33 vraků motorových vozidel z teritoria města. 
Fyzickým a právnickým osobám bylo zasláno 
celkem 59 upozornění na zjištěné nedostatky. 
Jednalo se hlavně o poškozené dopravní značení, 
poškozené nebo chybějící kanálové rošty, nefunkční 

veřejné osvětlení, výtluky ve vozovkách, propadené 
chodníky a vozovky, úklid kolem nemovitosti apod.

Na služebně MěP bylo zaevidováno celkem 75 
nálezů, jednalo se hlavně o svazky klíčů od bytů 
a motorových vozidel, fi nanční částky, osobní 
doklady, peněženky, platební karty, jízdní kola, 
dioptrické brýle, tašky s oblečením a mobilní 
telefony. V 41 případech se podařilo nalezené věci 
předat majitelům. Nalezené věci, u kterých se 
nepodařilo zjistit majitele, byly uloženy na služebně 
MěP a na elektronickou úřední desku MěÚ Ivančice 
bylo dáno oznámení o nálezu s uvedením doby 
možnosti vyzvednutí nálezu.

Ve čtyřech případech byla zadržena osoba podezřelá 
ze spáchání trestného činu, která byla předána PČR 
k dalšímu opatření. V jednom případě byla zadržena 
osoba hledaná PČR a v jednom případě byla 
nalezena osoba pohřešovaná. V obou případech byla 
osoba předána PČR k dalšímu opatření. Na žádost 
PČR bylo z důvodu šetření trestné činnosti, šetření 
přestupků ve veřejném pořádku a při prošetřování 
dopravních nehod na teritoriu města předáno 
celkem 25 záznamů z městského kamerového 
systému. S Obvodním oddělením PČR Ivančice 
byla velmi dobrá spolupráce jak při zajišťování 
společenských a kulturních akcí, tak při služebních 
zákrocích nebo dopravních akcích.

Také spolupráce s HZS Ivančice a dobrovolnými 
hasiči Němčice probíhala k oboustranné 
spokojenosti, a to při odstraňování olejových skvrn 
na vozovkách nebo odstraňování spadlých stromů 
na vozovku při poryvech větru a v případech, kdy 
bylo nutné využít hasičskou techniku. V těchto 
případech MěP prováděla zajištění místa, aby 
nedošlo k úrazu osob nebo dopravní havárii.

Zdeněk Šabata,
pověřený vedením MěP Ivančice

Služební vozidlo MěP v Ivančicích

Z celkového počtu zjištěných přestupků bylo 
oznámeno celkem 41 přestupků do správního 
řízení, 383 přestupků bylo vyřízeno domluvou a 459 
přestupků bylo vyřízeno pokutou příkazem na místě 
v celkové výši 109 800 Kč. Z toho 441 přestupků - 
ostatní přestupky v dopravě - celkem 100 500 Kč 
a 18 přestupků překročení povolené rychlosti v obci 
celkem 9 300 Kč.

Stacionárními laserovými měřiči rychlosti bylo 
zjištěno celkem 10 292 přestupků, z tohoto počtu 
bylo zjištěno celkem 3 925 přestupků vozidlem 
Octavia. Všechny přestupky byly oznámeny na 
OSČ MěÚ Ivančice. V jedenácti případech strážníci 
zajišťovali místo dopravní nehody do příjezdu 
PČR a pokud bylo nutné, řídili provoz motorových 
vozidel do ukončení šetření této dopravní nehody.

Městská Policie Ivančice

Palackého náměstí 12, Ivančice

https://ivancice.cz/ivancice/mesto/
zvlastni -organy -obce/mestska-
policie/

mestska.policie@ivancice.cz

724 057 924 (mobil)
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Město se stará o své seniory

Služba senior taxi v Ivančicích funguje již od března 2017 a využívat ji 
mohou senioři od 70 let, nebo držitelé průkazu ZTP a ZTP/P s trvalým 
pobytem v městě Ivančice (nebo jeho místních částech).

Za jednu jízdu si uživatel zaplatí 15 Kč po Ivančicích 
a 20 Kč po přilehlých městských částech. Zájem 
občanů o tuto službu se každým rokem zvětšuje. Vy-
dány byly stovky průkazů senior taxi. Lze také využít 
službu doprovázející osoby, která musí mít průkaz 
doprovázející osoby a nic nehradí. O tuto možnost 
zatím není velký zájem. Nejvíce lidí využívá tuto služ-
bu k lékařům a na nákupy. Cíl cesty však není ome-
zený, lidé mohou senior taxi využít pro jakoukoliv 
cestu. Lidé mohou jezdit, kam potřebují. Provozem 
služby senior taxi jsme chtěli zpřístupnit a usnad-
nit také sociální kontakt, který je v seniorském věku 
velmi důležitý. Na podpoře sociálního kontaktu nám 
záleží, a proto jsme pro seniory také například pořá-
dali „Cvičení nejen pro seniory“. Očekávali jsme, že 
v době pandemie se zájem o senior taxi sníží. To se 
však nestalo. Oproti předešlým rokům jsme dokonce 
zaznamenali mírný nárůst. S každým rozvolněním 
omezujících opatření se zájem raketově zvyšuje.

Provoz je zajišťován v pracovních dnech v čase 
od 07:00 do 15:00 hod. mimo přestávky na 

oběd od 12:00 do 12:30 hod. Přistavení vozu je 
nutné vzhledem k jeho vytíženosti objednávat 
s dostatečným časovým předstihem (někdy i týden 
až dva), a to na telefonním čísle provozovatele: 
606 401 968. Objednávat se lze pouze v pracovních 
dnech. Senior taxi nenahrazuje rychlou záchrannou 
službu (sanitku) – při akutním zhoršení zdravotního 
stavu volejte 155.

Eva Ošmerová,
odbor sociálních věcí MěÚ Ivančice

Odbor sociálních věcí Městského úřadu 
Ivančice. Sociální práce, kurátor pro dospělé

Palackého náměstí 11, Ivančice

https://ivancice.cz/urad/odbory/osv/

osmerova@muiv.cz

546 419 493 (Eva Ošmerová, DiS.)

Na konci loňského roku bylo vydáno stavební povolení na Domov 
důchodců v Ivančicích, který bude stát na poli za Penzionem pro 
důchodce, v ulici Na Úvoze.

 

První práce již byly zahájeny, došlo k sejmutí 
ornice z míst, kde budou stálé objekty –budova 
a parkoviště. Byl také proveden archeologický 
průzkum. Dokončení stavby se předpokládá do 
konce roku 2022.

Plánovaná minimální kapacita bude 70 – 80 lůžek se 
zvláštním režimem a 10 lůžek odlehčovací služby. 
Podle záměrů města a podepsaných smluv by nový 
domov měl být po kolaudaci zaregistrován a poté 
bude podána žádost o zařazení do sítě sociálních 
služeb JmK. Tím se stane domov podporovaným 
jak městem Ivančice, tak i Jihomoravským krajem. 
Výhodou je maximální strop fi nanční úhrady od 

jednotlivých klientů daný vyhláškou, která je platná 
v celé ČR. Obyvatelé domova budou mít k dispozici 
jedno a dvoulůžkové pokoje, personál bude 
k dispozici 24 hodin denně. Při obsazování lůžek 
bude s domovem spolupracovat odbor sociálních 
věcí MěÚ Ivančice.
Domov se připravoval a sliboval již dlouhou dobu 
a jsme všichni rádi, že se nyní začalo s reálnými 
kroky. S průběhem výstavby vás chceme ve 
Zpravodaji do budoucna seznamovat, a to 
i s pravidly obsazování a požadavky na potřebný 
personál.

Ing. Roman Sládek,
místostarosta

Stavba Domova důchodců v Ivančicích

Přípravy terénu pro zahájení stavby
nového domova důchodců
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Aktuální téma

Okružní křižovatka U Tří Kohoutů

Město Ivančice ve spolupráci se Správou a údržbou silnic Jihomoravského kraje připravuje pro letošní 
rok dlouho plánovanou stavbu okružní křižovatky U Tří Kohoutů. Tato nová křižovatka pomůže ke 
zlepšení plynulosti dopravy v celých Ivančicích. Pokud půjde vše podle předpokladů, výstavba by mohla 
začít v červnu.

Záměru předcházela projektová příprava a rozdělení 
fi nancování akce mezi investory. Po úspěšných 
jednáních o smluvním závazku obou stran, je akce 
připravena k realizaci.

V současné době byla zahájena příprava výběrového 
řízení na zhotovitele okružní křižovatky. Po výběru 
zhotovitele bude dále projednávána podrobná 
organizace výstavby, řešeny budou otázky 
objízdných tras, zabezpečení průjezdnosti pro 
jednotky záchranného systému a autobusových 

spojů. V případě hladkého průběhu výběru 
zhotovitele by stavba měla být zahájena v červnu 
letošního roku.

Výstavba nové okružní křižovatky zasáhne stávající 
prodejní buňky, které budou společně s domy 
č.p. 1 a č.p. 20 zcela odstraněny. Celá křižovatka 
bude oproti současnému stavu usazena východním 
směrem a změní podobu ploch mezi ulicemi 
Tomáše Procházky, Oslavanská a Dr. Novotného.

Sboru. Řešeno je rovněž okolí křižovatky, které 
poskytne bezpečný pohyb chodcům. Chybět nebude 
ani zeleň.

Stavba by měla trvat zhruba 8 měsíců. Rozdělena 
bude do dvou etap, kdy první etapa obsahuje práce 
v části Dolní Hlinky a Mřenková, druhou etapou je 
část ul. Oslavanská a Tomáše Procházky.

Jedná se o náročný projekt, který zasáhne do 
běžného života většiny ivančických občanů. Pevně 
věříme, že se celou akci podaří zvládnout bez 
problémů a Ivančice se zbaví nepřehledné a provoz 
brzdící křižovatky.

Jaká budou dopravní omezení po dobu výstavby? 
Průjezd bude sice s omezeními a po jistou dobu 
s využitím světelné signalizace, ale po celou dobu 
by měl zůstat v hlavním směru z centra na Brno 
zachován.

autor: vedení města

Obrázek 15 Situace - výkres plánované
okružní křižovatky U Tří Kohoutů

Vizualizace pro lepší představu na základě překrytí ortofota ČÚZK výkresem projektové dokumentace
okružní křižovatky. Omluvte prosím případné nepřesnosti překrytí. Zdroj www.ivancice.cz

Současná křižovatka a prodejní „buňky“
se brzy stanou minulostí

Okružní křižovatka má za cíl zvýšit kapacitu 
průjezdnosti a bezpečnost účastníků silničního 
provozu na kritickém křížení komunikací II/152 
a II/394. Zajímavostí stavby je také zpevnění krytí 
potoka Mřenkova, který prochází pod okružní 
křižovatkou, ulicí Dr. Novotného a dále do ul. Ve 
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Volný čas 
a kultura

Středisko volného času Ivančice

Zemědělská 2, Ivančice

www.svcivancice.cz

info@svcivancice.cz

605 278 361

Půl rok TAD crew

Od začátku školního roku 2021/22 se 
v TAD crew událo několik akcí a změn, 
které je třeba vyzdvihnout.

TAD Crew na soutěži v Brně

V první řadě nelze opomenout nově 
zrekonstruované taneční studio, které umožňuje 
tanečníkům pohodlnou přípravu na akce. Také zde 
probíhají každý měsíc vzdělávací taneční workshopy 
a každý týden tréninky tanečního kroužku.

V posledním srpnovém týdnu se tanečníci zúčastnili 
soustředění, kde se začali připravovat na novou 
sezónu. Zde se učili nebo opakovali taneční sestavy 
a choreografi e. Následně se rozjely kroužky v deseti 
kategoriích, a to osm v prostorách SVČ Ivančice 
a po jednom v Němčicích a Dukovanech. Přihlášené 
děti byly rozděleny podle věku do kategorií baby, 
mini, děti a junior; a dále do hobby skupin a profi  
skupin. Tanečníci se hned ze startu školního roku 
mohli ukázat na různých vystoupeních a soutěžích. 
Nejčastěji se soutěžilo v Brně v Campusu, ale pro 
medaile si dojeli například i do Chrudimi nebo 

Prahy. Mezi nejúspěšnější taneční formace patřil 
dětský hip hop „Last time together“ a juniorský 
hip hop „Roll In“. Děti získaly několik ocenění 
a medailí, neúspěšnější však byly na soutěžích 
O taneční skupinu roku (Praha) nebo Czech dance 
tour (Chrudim), kde TAD crew dětská kategorie 
dominantně vyhrála první místo. Nesoutěžilo se 
pouze ve skupinových formacích, ale i jednotlivě 
nebo ve dvojicích. Od září mezi nejúspěšnější 
tanečníky nyní patří z dětské kategorie Barbora 
Šmídová, Dominika Podrazilová nebo Šimon 
Kalvoda. Za juniory se celkově nejdále protančila 
medailistka Elena Mrkvicová nebo fi nalistka Anita 
Burešová. V soutěžní disciplíně duo padala jedna 
medaile za druhou na každé soutěži. Zde je třeba 
pochválit juniorské duo ve složení Klára Doležalová 
a Kateřina Veverková, jelikož se ve velkém počtu 
soupeřů probojovaly několikrát na stupně vítězů, 

a to především na prvních a druhých místech. 
Těsně za nimi se drželo duo Daniel Šmíd a Eliška 
Kiliánová. V dětské kategorii nebylo překvapením, 
že si medaile vždy odváželo duo Barbora Šmídová 
a Dominika Podrazilová. Duo pokaždé okouzlilo 
porotu perfektní technikou a výrazem. Novinkou 
tohoto roku byla Nela Jakšová a Šimon Kalvoda, 
kteří oslovili roztomilostí a silnou taneční energií. 
Super jsou ale všichni naši tanečníci a snaha a píle, 
kterou při trénincích odvádějí, stojí za to! TAD crew 
je kamarádský tým a je fajn, že se všichni navzájem 
podporují na soutěžích i mimo. Všechny skupiny 
mají tréninky dvakrát týdně, nyní se kromě profi  
kategorií připravují na soutěže i kategorie hobby 
včetně mini. Všechny úspěchy i celkové dění vždy 
sdílí na facebookovém a instagramovém profi lu 
TAD crew. Trenérky Aneta, Hana a Andrea se snaží 
každou kategorii neustále posouvat nahoru a své 

svěřence motivují k tanečnímu samo -vzdělávání. 
Jsou na ně náležitě pyšné a jsou šťastné za tak 
skvělé tanečníky, které mají. Pro nové tanečníky 
jsou dveře neustále otevřené a všichni je přivítají 
s kamarádskou náručí.

Mgr. Aneta Šacherová, DiS.,
vedoucí taneční skupiny TAD crew, SVČ Ivančice
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Školství

Den otevřených dveří na ivančickém gymnáziu

V sobotu 22. ledna se zájemci ze široké veřejnosti konečně dočkali. Den otevřených dveří se nekonal 
on             -line, jak jsme si v poslední době už málem zvykli, ale návštěvníci si mohli školu prohlédnout – 
samozřejmě za dodržení veškerých platných hygienických opatření – v reálu.

A co pro ně škola připravila? Asi největším lákadlem 
pro žáky základních škol se staly dvě místnosti 
s ukázkami robotiky a 3D tisku, kde si mohli nejen 
prohlédnout práce studentů, ale sami si i vyzkoušeli 
ovládat roboty.

Ty dříve narozené zaujala učebna v přízemí 
s výstavkou fotografi í nazvanou Modernizujeme 
a vylepšujeme. Mohli si prohlédnout fotografi e 
a materiály s dokumentací změn, které na gymnáziu 
proběhly v posledních letech, často s možností 
srovnání původního a nového stavu.

Hned vedlejší učebna seznamovala s aktivitami 
studentského parlamentu, který na škole pracuje 
a podílí se nejen na organizaci různých akcí, 
kterými si žáci zpestřují své studium, ale má 
také možnost diskutovat s vedením školy na 
pravidelných setkáních.

Školou již tradičně prováděli návštěvníky sami 
studenti a měli co ukázat. Ve třídách byly umístěny 
výstavky z činnosti jednotlivých předmětů, ať 
už přírodovědných, nebo humanitních. Zaujaly 
laboratoře chemie, fyziky i biologie, v nichž studenti 
se svými učiteli prováděli různé pokusy. Pochlubit 

se mohli i kulturně nadaní studenti. V „hudebně“ 
probíhala ukázka práce v dramatickém kroužku 
a poté zkouška pěveckého sboru. I sportovci si 
přišli na své. V Gym -fi t tělocvičně si prohlédli 
vybavení: ergometrická kola, posilovací stroje a další 
pomůcky, jako např. gymnastické míče a nářadí pro 
různé formy kondičních cvičení.

Pro ty, kteří mají rádi výtvarné umění, byla ve
3. patře k dispozici učebna výtvarné výchovy, kde 
měli možnost vyzkoušet si různé výtvarné aktivity 
a techniky. Ukázky výtvarné činnosti studentů byly 
rozmístěny na chodbách školy.
Vyjmenovávat dopodrobna všechno, co bylo 
k vidění, by zabralo ještě hodně řádek.
Nesmíme ale také zapomenout na přijímací zkoušky 
na nečisto, které v rámci Dne otevřených dveří 
ve škole probíhaly. Z českého jazyka a literatury 
a matematiky se jim dobrovolně podrobilo 50 
zájemců o osmileté studium a 26 zájemců o studium 
čtyřleté.

Součástí Dne otevřených dveří byly také pravidelně 
se po celý den opakující schůzky rodičů s ředitelkou 
školy Ing. Ivanou Čermákovou, při nichž byl prostor 

Budova Gymnázia Jana Blahoslava

Prázdninová akce na Gymnáziu Jana Blahoslava v Ivančicích

Gymnázium Jana Blahoslava Ivančice připravilo pro své žáky i žáky základních škol z regionu na 
pololetní prázdniny netradiční akci.

Studenti gymnázia v učebně biologie

Pojízdná laboratoř FabLab stála několik dní
před budovou gymnázia

věnován především informacím o přijímacím řízení 
na ivančické gymnázium.

I přes nepříznivou situaci navštívilo školu více než 
150 zájemců, kteří obdivovali šikovné studenty 
i vybavení školy.

PhDr. Milena Špiříková

Ke škole zavítala největší digitální pojízdná 
laboratoř v České republice FabLab vybavená 
laserovou řezačkou, 3D tiskárnami, robotickým 
ramenem, řezacím plotrem a dalšími, pro mnohé 
futuristickými přístroji. 17 dětí v této pojízdné 
laboratoři strávilo celý den a nejenže se seznámily 
s jednotlivými přístroji, ale také si samy zpracovaly 
návrh a udělaly drobné výrobky na 3D tiskárně, 
řezacím plotru a laseru.

Prázdninový den s digitálními technologiemi se 
všem moc líbil a už nyní se těšíme na další návštěvu 
FabLabu v Ivančicích.

Ing. Ivana Čermáková



2726

Nezapomeneme…
„Lidé, kteří jsou pro nás důležití, zanechávají svůj otisk v našich 
životech. Ať už ve skutečnosti zůstanou nebo odejdou, v našich 
srdcích jsou napořád, protože je pomáhali utvářet…“

S velkým zármutkem jsme všichni přijali zprávu, že 10. prosince 2021 nás opustil člověk, který se opravdu 
zapsal do srdcí několika generací studentů i pedagogů ivančického gymnázia - pan František Navrátil. 
Když školní chodbou burácelo jeho: „Běž se přezout!“ a následoval laskavý úsměv, byl pro nás všechny 
osobou důležitější než vedení školy. Kolik výletů se třídami absolvoval, kolik sportovních zápasů se studenty 
odehrál, nelze vypočítat! Také proto jej absolventi často zvali na svoje vzpomínkové večírky, a bylo pro ně 
velikou radostí, když si za nimi přijel popovídat. Pan František Navrátil měl rád studenty i vyučující našeho 
gymnázia a oni milovali jeho.

Děkujeme, nezapomeneme!
Pedagogové a studenti

Gymnázia Jana Blahoslava Ivančice

Studenti z ivančického gymnázia úspěšní v soutěži s FabLabem

Vybavení laboratoře

V lednu 2022 byla ukončena soutěž digitální dílny 
„Soutěžíme s FabLabem“ a studenti překvapili 
svým projektem.

Tým GJB Ivančice ve složení Hedvika Šikulová, 
Adam David Hlaváček, Pavel Musil (6.A) a Milan 
Stojar (1.D) dosáhl skvělého výsledku - třetího místa 
v divácké soutěži - a velice dobře se zhostil úkolu 
reprezentovat gymnázium mezi odbornými školami 
a dalšími gymnázii našeho kraje. Navíc získali 
studenti spoustu zkušeností, které mohou zúročit 
nejen v dalším kole soutěže, ale i při budoucím 
studiu.

Tým z ivančického GJB si zvolil velmi praktický 
projekt, který na své škole budou používat jako 
výukovou pomůcku. Nápad vzešel z pocitu, že při 
laboratorních cvičeních z fyziky je těch různých 
součástek nějak moc a mnoho z nich už má nejlepší 
léta za sebou. Rozhodli se proto vytvořit vlastní 
měřicí přípravek a zabalit ho do stylového obalu. 
K boxu vyrobenému pomocí laserové řezačky tak 
stačí jednoduše připojit napájecí stejnosměrný 
zdroj a pak už jen měřit potřebné hodnoty na 
různých elektronických součástkách – rezistorech, 
diodách, kondenzátorech nebo cívkách. Pomůcku, 
která stojí mnohdy několik tisíc korun, dokázali 
studenti na míru vyrobit za pár stovek. K přípravku 
je zpracována i podrobný manuál, podle kterého se 
postupuje při laboratorních cvičeních.

Ing. Gustav Prokop

Gymnázium Jana Blahoslava Ivančice

Lány 2, Ivančice

www.gjbi.cz

reditel@gjbi.cz

546 451 110

Oceněný výrobek ivančických studentů

Den otevřených dveří na ZŠ T. G. Masaryka

dobře naši školu“. Pokud jste správně odpověděli na 
připravené otázky, byli jste zařazeni do slosování 
o drobné ceny. Na toho, kdo vyšel až do třetího 
patra, čekal v počítačové učebně tým malých IT 
expertů, kteří předvedli své umění s ozoboty a jejich 
programováním.

Za přípravu a realizaci patří všem pedagogům, 
správním zaměstnancům a samozřejmě aktivním 
žákům poděkování. Na základě závěrečného 
hodnocení malých i velkých návštěvníků víme, že se 
u nás všem líbilo. Chtěli bychom všem poděkovat, 
že i přes přísná mimořádná opatření naši školu 
navštívili. Těšíme se na další společné akce.

Mgr. Jana Dvořáková

Návštěvníci dne otevřeného dveří na ZŠ TGM Základní škola T.G. Masaryka Ivančice

Na Brněnce 1, Ivančice

www.zstgmivancice.cz

reditelka@zstgmivancice.cz

546 419 236

Zavzpomínat si přišli i bývalí kolegové. Návštěvníci 
si za pomoci šikovných průvodkyň z 9. C mohli 
prohlédnout všechny prostory školy a zejména třídy, 
plné zajímavých prací a výrobků žáků. Žákyně z 8. B
pro všechny zúčastněné připravily soutěž „Znáš 

V sobotu 22. 1. 2022 proběhl na ZŠ T. G. Masaryka Den otevřených 
dveří. Po dvou letech se ve škole sešlo velké množství návštěvníků 
z řad rodičů, bývalých žáků, ale i budoucích žáků 1. a 6. ročníků.
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Příležitost k učení

Ve škole v Řeznovicích rádi využíváme k učení 
vše, co se kolem nás děje, co můžeme prožít 
všemi smysly.

ZŠ a MŠ Řeznovice

Řeznovice 88, Ivančice

www.zsreznovice.cz

skola@zsreznovice.cz

774 511 140

HK Ivančice

Petra Bezruče 2, Ivančice

www.hkivancice.cz

ivancicehazena@gmail.com

606 769 435 (Petr Svoboda)

tom, které informace každý z nich zapíše (prvňák 
tiskacím písmem, druhák psacím). A teď už se 
těšíme a druhý den jedeme do ZOO Jihlava vybaveni 
vším, co jsme o zvířatech nastudovali. A v ZOO je 
to vidět. Děti hledají zvířata, o kterých zjišťovaly 
zajímavosti předchozí den. Nepobíhají jen od klece 
ke kleci, ale pojmenovávají, co všechno ví, a zjišťují 
další novinky. Jet do ZOO v zimě určitě stojí za 
to. Byli jsme jediní návštěvníci, a přesto pro nás 
otevřeli venkovní restauraci s nabídkou jídel, zvířata 
byla aktivní a s nádhernými zimními převleky.

Mgr. Karla Černá

Protože polovina dětí byla na horách na lyžařském 
výcviku, druhá část měla slíbenou zimní ZOO. Jak 
ale využít návštěvu ZOO k tomu, abychom v první 
i druhé třídě procvičovali čtení a psaní? Prvním 
krokem je příprava učitele a prozkoumávání 
webových stránek zahrady. Takto vznikl list, kde děti 
četly otázky a zapisovaly do prvního sloupce, co si 
myslí. Co se tím učí? Samozřejmě číst. K tomu ještě 
mít odvahu vyjádřit svůj názor, dát všem najevo – já 
si to myslím takto. Co dál? Všichni jsou zvědaví, jak 
je to doopravdy, a tak se učí pracovat s webovými 
stránkami. Ve dvojici žák prvního a druhého ročníku 
vyhledávají na stránkách ZOO Jihlava a zapisují do 
druhého sloupce odpověď na otázku. Teď už mají 
důkazy, teď si o tom četli. Co jsme se učili touto 
činností? Znovu číst a zapisovat správné názvy 
zvířat do počítače, dělit se o práci (prvňák zapisuje 
název zvířete, druhák čte informace), zapisovat do 
listu, orientovat se v tabulce, zvládnout, že se první 
a druhý sloupec liší (to není počet chyb, to je počet 
objevů). Na závěr si každá dvojice vybírá jedno ze 
zvířat ze seznamu a zapisuje o něm informace. 
Zase je tu důležitá spolupráce, aby druhák pomohl 
s čtením těžšího textu a společně se shodli na 

Sport

Barbora Krejčíková vítězkou na 
Australian Open
Na konci ledna tenistka Barbora Krejčíková z Ivančic rozšířila sbírku grandslamových titulů ze čtyřhry.

Krejčíková poprvé po boku Kateřiny Siniakové zvítězila na Australian Open. Bára s Katkou se tak staly 
teprve druhým českým párem, který to dokázal. Tenistky navázaly na 32 let starý triumf jiné Brňačky - Jany 
Novotné, která hrála čtyřhru s Helenou Sukovou.

MOC GRATULUJEME A DĚKUJEME!

Úspěchy ivančické házené v roce 2021

Rok 2021 začal pro házenkáře a házenkářky až 
v měsíci květnu, a to pouze na venkovních hřištích. 
Pandemie Covid-19 způsobila, že v sezóně 
2020/2021 bylo odehráno ještě méně utkání než 
v sezóně předcházející. Pozitivní snad bylo jen to, 
že se k tréninkům vrátila většina hráčů a hráček.

Ještě před letními prázdninami, vyrazily na turnaj 
v plážové házené starší žákyně. Prezentovaly se 
pěknými výkony, kdy jediná porážky je odsoudila 
k boji „pouze“ o 5. místo, které děvčata nakonec 
získala. Větším úspěchem však bylo to, že hned šest 
děvčat si vysloužilo pozvánku na srpnový kemp, 
kde se tvořil nový reprezentační tým. Martina 
Svobodová, Adriana Hacarová a Nela Weberová byly 
znovu pozvány na kemp v prosinci a svými výkony 
opět nezklamaly.

V srpnu se všechny kategorie vrátily k tréninkům 
s nadějí, že sezóna 2021/2022 už pandemií 
nebude poznamenána. Během srpna se všechny 
naše mládežnické kategorie zúčastnily letních 
soustředění na Vysočině či v Moravském Krumlově. 
Chlapecké kategorie na konci srpna vyrazily po 
dlouhé době na vícedenní turnaj a vedly si na 
výbornou. Minižáci a mladší žáci prošli turnajem 
v Polance nad Odrou bez porážky a do Ivančic 
dovezli zlaté medaile. Starší žáci jen s jednou 
porážkou získali bronz. Další úspěch slavili mladší 
žáci i následující víkend v Újezdu u Brna, kde taktéž 
bez jediné porážky získali zlaté medaile.

Až na několik výjimek v dospělých kategoriích se 
podařilo podzimní část soutěží dohrát. Minižáci 
a minižačky se zúčastnili spousty turnajů, kde 
sbírali především nové zážitky a dělali své první 
házenkářské krůčky. Mladší žáci fi gurovali po 
podzimu suverénně na prvním místě. Družstvo 
však čítá, k radosti klubu, velké množství hráčů, 
a aby trenéři všechny vytížili, družstvo mladších 
žáků hraje i soutěž mladších žáků na Vysočině, 
kde obsadili 2. místo v tabulce a pro druhou půlku 
sezóny postoupili do skupiny mezi 4 nejlepší celky. 
Mladší žákyně, stejně jako jejich starší kamarádky, 
držely po podzimu 2. místo, v obou případech 
za družstvem Velké nad Veličkou. Druhé místo 
v tabulce drželi i starší žáci. Starším žákyním se 
navíc podařilo postoupit do Žákovské ligy, bohužel 
však hned v prvním kole této soutěže zasáhla do 

našeho týmu nařízená karanténa a 4 utkání byla 
kontumována ve prospěch našich soupeřů.

V dorosteneckých kategoriích máme mladší 
dorostenky a mladší dorostence, kdy obě družstva 
shodně působí ve druhých ligách. Mladší dorostenky 
nepoznaly chuť porážky a po podzimu přezimovaly 
na prvním místě s ambicemi postoupit pro příští 
sezónu do první ligy. Dorostenci se v současnosti 
nacházejí na 7. místě.

Ženy se po několika rozpačitých výkonech držely, po 
nekompletně odehraném podzimu, na 7. místě. Ještě 
méně utkání bylo odehráno ve 2. lize mužů, kde byli 
naši muži na průběžném 6. místě. Dospělé kategorie 
zasáhla pandemie covidu asi nejvíce, neboť hráči 
nesměli k utkáním nastupovat, pokud nesplňovali 
pandemické podmínky.

Nejúspěšnějším odchovancem našeho klubu je 
již několikátý rok po sobě Matěj Klíma. Během 
posledních let se vypracoval v oporu seniorské 
reprezentace České republiky a za sezónu 2020/2021 
byl oceněn jako „Hráč extraligy“, kdy v uvedené 
sezóně nastupoval za Duklu Praha. Pro sezónu 
2021/2022 se dočkal svého prvního zahraničního 
angažmá, kdy nastupuje ve 2. německé Bundeslize 
za tým VfL Lübeck -Schwartau. Ve stejné soutěži 
působí další ivančický odchovanec Jakub Štěrba, 
ten však nastupuje za tým TSV Bayer Dormagen 
Handball GmbH. V rakouské soutěži za tým UHC 
Eggenburg hraje Ivo Kocáb. V nejvyšší české mužské 
lize (extraliga) nastupuje z ivančických odchovanců 
Jiří Dokoupil za HC Zubří a Jan Zahradníček za 
SKKP Handball Brno. Zastoupení má klub HK 
Ivančice i v nejvyšší ženské soutěži, kterou je česko-
-slovenská interliga. Bára Olšová je stabilní členkou 
v týmu HK Hodonín a Barbora Vavroušková v týmu 
DHC Slavia Praha.
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Pitbulls – fl orbalový tým Ivančice

Ve druhé polovině kalendářního roku 2021 se opět 
naplno rozjela činnost fl orbalového týmu Pitbulls 
Střediska volného času Ivančice.

Začali jsme soustředěním o letních prázdninách, 
kde na 30 hochů nabíralo síly a pilovalo techniku 
na nadcházející sezónu. Tu jsme zahájili v září 
tradičně kvalitně obsazeným turnajem Troopers 
cup v Brně. Zúčastnili se ho kategorie přípravek, 
elévů, mladších a starších žáků, kterým se podařilo 
v kategorii hobby přivést domů prvenství. Od 
poloviny září jsme se naplno vrhli do tréninků.
Soutěže jsme zahájili v říjnu, kde všechny 
jmenované týmy + nově založený tým dorostu 
vstoupili do ligy svými zápasy. Kromě přípravky se 
nám podařilo vyhnout se hrozbě covidu a odehrát 
tak většinu plánovaných zápasů.

O podzimních prázdninách jsme opět využili zázemí 
naší městské sportovní haly, kde jsme pilovali 
hru s mantinely. Zároveň jsme také navštívili 
minigolfové hřiště v Neslovicích, abychom si 
společně vyzkoušeli i jiný sport.

Florbalový tým Pitbulls na turnaji

Celý rok jsme využívali podpory projektu 
Evropského sboru solidarity S fl orbalem ke 
společným cílům, který podpořil naši činnost 
jak materiálně, tak z hlediska organizačního 
zabezpečení, školení trenérů a také příspěvků na 
startovné a soustředění.

Bc. Ondřej Podolský, DiS,
vedoucí sportovního oddělení SVČ Ivančice

Ivančický brousek 21

V neděli 26. 12. 2021 se v hostinci U Růže 
v Ivančicích odehrál už 25. ročník turnaje 
Ivančický brousek v bleskovém šachu.

Turnaje se zúčastnilo šestnáct hráčů z osmi 
oddílů. V první fázi turnaje se utkal jednokolově 
každý s každým. Poté se tabulka rozdělila na dvě 
výkonnostní skupiny o osmi hráčích. První skupina 
- fi nále A - hrála o věcné ceny, druhá skupina 
- fi nále B - pro radost ze hry (díky sponzorům 
byla i pro vítěze této skupiny věcná cena) a o to, 
komu zůstane v ruce brousek. V obou fi nálových 
skupinách se opět hrálo každý s každým, výsledky ze 
základní části se do celkového skóre nezapočítávaly. 
Finále A vyhrál Roman Závůrka z ŠK Prostějov se 
6,5 b. před Břetislavem Eichlerem z Moravské Slávie 
Brno s 4,5 b. a Pavlem Kubátem z Ořechova s 4,5 b. 
Finále B vyhrál Josef Kolek z Ivančic se 7 b. Brousek 
zbyl v rukou Martina Klimeše z ŠK 1921 Zábřeh s 0 b.
Turnaj byl současně otevřeným okresním přeborem 
Brna -venkova v bleskovém šachu. Jako tradičně 
okresní šachový svaz vypsal fi nanční prémie ve 
třech výkonnostních kategoriích. V kategorii ELO 

1800+ ji získal a současně okresním přeborníkem se 
stal Pavel Kubát z Ořechova (celkově 3.), v kategorii 
ELO 1600 - 1799 Martin Žaža ze Zastávky (bylo mu 
tolerováno, že ofi ciálně hraje za TJ Náměšť n/O; 
celkově 6.) a v kategorii ELO 1000 - 1599 Václav 
Novák ze Zastávky (3. ve fi nále B).

Petr Doležal,
za šachový oddíl TJ Slovan Ivančice

Účastníci turnaje v bleskovém šachu

Ivo Jahoda

Osobnosti

Rozloučení 
s třídním 
učitelem
Z oznámení Pohřební služby na Palackého 
náměstí jsme se dověděli, že 18. 12. 2021 zemřel po 
těžké nemoci Ivo Jahoda. Tato zpráva v mnohých 
vyvolala vzpomínky.

Učitel Ivo Jahoda začal učit v Ivančicích na základní 
škole na Komenského nám. v roce 1960 po ročním 
působení na škole v Dolních Kounicích. Od ředitele 
Jaromíra Růžičky dostal rovnou svoje první 
třídnictví v naší 7. A. Ivo Jahoda nás učil ruštinu, 
výtvarnou výchovu a kluky tělocvik. Přestože byl 
mladý učitel, získal si brzy autoritu a my žáci jsme 
ho měli moc rádi. Byl na nás přísný, ve třídě si ale 
lehce udržoval disciplínu, současně své žáčky chápal 
a byla s ním legrace. Hodně nás naučil, a hlavně 
z nás vytvořil dobrý kolektiv.

Na spoustu žáků přenášel svou lásku ke sportu. 
Sám jako aktivní hráč házené, získal pro tento 
sport mnoho příznivců. Při domácích zápasech 
jsme ho chodili povzbuzovat, řada spolužáků začala 
sama hrát házenou nebo fotbal. Na Sokolovně jsme 
trávili mnoho volného času. V zimě nás zase učil 
lyžovat a na školních kursech nás spolu s ředitelem 
Růžičkou honil po sjezdovkách v Krkonoších.

Učitel Jahoda odešel do důchodu v roce 1997. Za 
37 let vychoval v Ivančicích dlouhou řadu žáků, 
kteří na něj doufám vzpomínají stejně, jako naše 
třída. Dlouhou dobu se souběžně věnoval házené 
jako hráč nebo později jako trenér. Jméno Jahoda 
bylo pojmem. Díky němu jsme byli dobrý kolektiv. 
Každých 5 let se pravidelně scházíme a náš třídní 
nikdy nemohl chybět. Na jeho výchovné metody 
vzpomínáme na srazech i po letech a můžeme 
zkonstatovat, že byly správné. Poslední setkání se 
uskutečnilo v roce 2018 za účasti Ivo Jahody.

Nyní vyslovujeme – Čest jeho památce.

Věra Jelínková
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Vzpomínka na Ing. Karla Figera

Ing. Karel Figer v ivančickém kině při převzetí
Ceny města Ivančice v roce 2015

V březnu by se dožil 90 let Ing. Karel Figer (zemřel 
6. 10. 2018 ve věku 86 let), uznávaná osobnost 
zabývající se historií Ivančic. Také pravidelně 
přispíval do Ivančického zpravodaje.

Jako zemědělský inženýr byl řadu let agronomem 
Státního statku Mikulov. Bydlel sice v Dolních 
Dunajovicích, ale často jezdil do Ivančic za svou 
maminkou, kde si v rodném domě vybudoval archiv 
historických materiálů o Ivančicích. Měl v něm 
přehledně uspořádány nejen rozličné publikace, 
ale i své badatelské práce. Bádání v archivech 
věnoval hodně svého volného času, když využíval 
znalosti němčiny a švabachu. Měl fenomenální 
paměť a o nabyté vědomosti se dělil zasvěcenými 
články se čtenáři Ivančického zpravodaje. Byl 
rovněž spoluautorem knih Ivančice – Dějiny města 
a Židovský hřbitov v Ivančicích.

Když Ing. Figer odešel do důchodu, stal se členem 
redakční rady Ivančického zpravodaje. Díky své 
ušlechtilé a příjemné povaze byl jejím vzácným 
duchem. Napsal více než 150 obsahově i literárně 
hodnotných článků, které vyšly v Ivančickém 
zpravodaji. S velkým přičiněním Dr. Věry Jelínkové 

jsou všechny Ivančické zpravodaje digitalizovány 
Moravskou zemskou knihovnou a umístěny na 
stránkách KIC Ivančice. Kdykoliv si tak v nich 
můžeme články Ing. Figera vyhledat a přečíst. 
Budete překvapeni, kolik vzácných informací 
o Ivančicích v nich najdete. Ing. Karel Figer obdržel 
za svoji činnost na poli historie našeho města r. 2015 
Cenu města Ivančic.

Jako vzpomínku na tuto výraznou kulturní 
osobnost našeho města uvádíme článek, týkající 
se ivančického muzea, který vyšel v IZ ve vydání 
5-6/1994. Ivančice mají bohatou minulost a také 
zaznamenávání hodnou současnost. Pro jejich 
obyvatele je až ponižující, že v době, kdy většina 
měst, ale i některé obce mají svá muzea a úspěšné 
fi rmy si budují reprezentační informační prostory, 
nemohou hostům své město názorně a v plné šíři 
představit. Nápaditá expozice, zachycující nejen 
jeho minulost, ale i současnost v nich chybí. Přitom 
prázdná synagoga by k tomuto účelu poskytla 
potřebné výstavní kapacity.

Vít Karas

                    let
ivančického muzea
Dne 10. června 1894 bylo slavnostně otevřeno 
ivančické muzeum. Byl to výsledek nadšené práce 
členů muzejního spolku, založeného již v roce 
1892. Stalo se tak v době příprav na národopisnou 
výstavu v Praze, kdy se v mnoha místech Čech 
a Moravy sbíral folklorní materiál a historické 
památky. V Ivančicích se našlo dost zanícených lidí, 
kteří z těchto sbírek založili muzeum a věnovali 
se pak této práci trvale. Moravské místodržitelství 
schválilo stanovy muzejního spolku v prosinci 
1892. Podle stanov mělo muzeum podávat „obraz 
minulosti i přítomnosti přírodní i sociální tohoto 
města a okolí, dále obraceti pozornost lidu, aby si 
věcí historických všímal, a bdíti nad zachováním 
památek historických i uměleckých“. U kolébky 
muzea stáli převážně učitelé (František Charvát, 
Josef Vávra, Ladislav Vašek, Jan Vrba, Hynek Bím, 
Václav Čapek z Oslavan), dále Dr. František Fišer, 
Alois Schildberger a mnoho jiných. Každé z těchto 
jmen znamená vyoranou brázdu na roli zdejší osvěty 
a zasloužilo by zvláštní zhodnocení. Je pamětihodné, 
že muzeum vybudovali občané sami. Vzniklo 
z dobrovolné práce a z příspěvků zdejších občanů 
a od nich bylo také téměř půl století vydržováno. 
Podporovatelem byla také místní Občanská záložna. 
Jednorázové dotace se dostalo muzeu od zemského 
sněmu r. 1901, ze které spolek mj. fi nancoval vydání 
Kratochvílovy monografi e „Ivančice“.

Naše muzeum se úspěšně rozvíjelo více než padesát 
let. Dostalo se do povědomí obyvatel jako kulturní 
instituce, která zachraňovala a uchovávala památky 
na život předků a na slavnou minulost města. Do 
muzea chodily hromadně školy, přicházeli sem 
mnozí návštěvníci města a krajané. Jsou záznamy 
o návštěvě cestovatele Emila Holuba, Leoše Janáčka, 
Jiřího Mahena, Alfonse Muchy. Muzeum v letech 
1926 – 1948 pravidelně vydávalo ročenky, z jeho 
podnětu byl postaven pomník Jana Blahoslava 
a pořídily se pamětní desky významným osobám. 
Během let přicházela nová generace dobrovolných 
spolupracovníků: inženýr Ivan Vávra, prof. Olga 
Uhrová -Vávrová, Vilém Gross, Miloš Navrátil, 
Josef Husák, Oldřich Kapler, Karel Kořán, Václav 
Horák a více jiných. Od roku 1938 se sbírky staly 
majetkem města, avšak činnost muzea spočívala 
i nadále v dobrovolné práci členů muzejního spolku. 

Ani za nacistické okupace muzeum nestagnovalo, 
naopak za komisaře Schwetze se mu dostalo dalších 
místností k rozšíření expozic. Po únoru 1948 byl 
zrušen muzejní spolek, sbírky uzavřeny a sbaleny. 
Plody práce generací obětavých pracovníků a cenné 
dary příznivců, určené ivančickému muzeu a mající 
mnohdy cenu právě jen pro toto město, se ocitly 
v nebezpečí znehodnocení a zašantročení. Na 
tom pramálo změnila muzejní komise MNV, která 
dostala muzeum do správy r. 1951. Trvalo deset let, 
než muzeum dostalo výstavní místnost. Konečně 
r. 1962 byla pověřena funkcí ředitelky muzea 
prof. Olga Uhrová, dcera jeho zakladatele, jako první 
profesionální a odborně kvalifi kovaný pracovník 
v historii muzea. To byl příznivý obrat a začátek 
nového údobí. Instalovaly se expozice, zahájila 
se výstavní a přednášková činnost. O tři roky 
později se stává zdejší muzeum okresní institucí, 
přicházejí noví profesionální pracovníci, zvyšuje 
se počet zaměstnanců, roste i zájem veřejnosti, 
a to nejen ofi ciální. Muzeum bylo ovšem také 
institucí ideologickou v rámci tehdejších poměrů 
a požadavků.

Dnes, když při slavném stém výročí přijdeme do 
muzea, vítá nás prostorově malá, ale zajímavá 
a pěkná Muchova síň v přízemí radnice. A co dál? 
Muzeum má bohaté cenné sbírky archeologické, 
národopisné, keramiku, zbraně, obrazy, bohatou 
knihovnu atd. atd. to v Ivančicích ještě zůstalo. 
Ale dál? Ani jsme nepostřehli, kdy došlo ke 
stěhování – vedení muzea pryč, většina odborných 
sil pryč, prostory pryč – propadají se stropy – 
a takovou nedůstojnou prolézačkou pod tribunou 
letního kina se dostaneme ke dveřím a ke zvonku 
s optimistickým nápisem „Našli jste nás. Zvoňte!“. 
Přivítají vás tu mile a rádi (vlastně rády). Poskytnou 
vám co potřebujete ke studiu, poradí a poinformují. 
O sbírky se pečlivě starají, ale neukazují je.

Možná, že doba svádí odsunout obor muzejnictví 
někam na okraj nebo na jindy. Nezapomeňme však, 
že kdo nezná minulost, nerozumí přítomnosti. A bez 
znalosti přítomnosti nelze budovat budoucnost.

Karel Figer,
Ivančický zpravodaj 5-6/1994
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Region

Homesharing hledá dobrovolníky pro 
péči o děti s postižením

Dalším způsobem, jak rodiny v této nelehké životní 
situaci podpořit, je Homesharing. Jde o inovativní 
koncept sdílené péče o děti s mentálním nebo 
kombinovaným postižením realizovaný za fi nanční 
podpory nadačního fondu Abakus a s podporou 
Statutárního města Brna a Jihomoravského kraje.
Hostitel, tj. proškolený dobrovolník (jednotlivec, 
pár či rodina) si pravidelně bere dítě s postižením 
k sobě domů na předem dohodnutou dobu – několik 
hodin týdně, den o víkendu apod. Společně tráví 
čas přirozeným způsobem: jdou na procházku, na 
hřiště, uvaří si u hostitele doma jídlo, hrají si. Večer, 
případně další den, se dítě vrací zpátky domů ke své 
rodině.

Rodiče dítěte zatím mají čas nabrat nové síly 
nebo se věnovat dalším dětem v rodině, děti díky 
pravidelnému kontaktu s hostiteli získávají nové 
vztahy a zkušenosti a hostitelům Homesharing 
přináší radost a dobrý pocit z pomoci a kvalitně 
stráveného času.

„Je ideální, když vás něco baví a zároveň tím hodně 
pomůžete někomu, kdo to opravdu potřebuje.“ 
Kateřina Klugová, hostitelka

Máte trochu volna navíc a chcete ho smysluplně 
využít? Věnujte ho rodinám s dětmi s postižením 
ve Vašem blízkém okolí a staňte se hostitelem 
projektu Homesharing. Zájemci se mohou hlásit na 
e -mailu pr.brno@slezskadiakonie.cz. Více informací 
o projektu a videa, jak taková spolupráce může 
vypadat, najdete na www.homesharing.cz.

Radana Melková,
Slezská diakonie Brno

Poškození mozku a epilepsie po náročném 
vstupu do života vedou u naší úžasné holčičky 
k pomalému psychomotorickému vývoji. 
Vesinka zatím sice nemluví, zato neverbální 
komunikaci by mohla učit mnohé dospělé. 
Naučila se chodit i běhat a svoje nové 
dovednosti chce při pěkném počasí plně 
uplatnit na prolézačkách a hřištích. Vyhledává 
lidi a je šťastná za každý moment, který může 
strávit v blízkosti člověka, který si s ní hraje, 
dělá „blbiny“ a objevuje s ní svět.

Homesharing může Vesince pomoci získat 
dospělého kamaráda nebo hostitelskou 
rodinu, kteří ji budou brát takovou, jaká je. 
My, její rodiče, bychom měli více času na 
staršího brášku, na péči o naše vlastní zdraví 
a na sebe navzájem.

Vesinka, 3,5 roku

Slezská diakonie v Jihomoravském kraji poskytuje rodinám s dětmi 
s postižením službu rané péče, osobní asistence, sociální rehabilitace 
a odborné doplňkové služby (krizová intervence a psychologické 
poradenství, ergoterapie, snoezelen ad.).

Kino Réna

ČTVRTEK 17. 3.
18:00 VENOM 2: Carnage přichází / USA / Thriller / Dabing, délka 90 min. vstupné 120 Kč
20:00 MIMOŘÁDNÁ UDÁLOST / ČR / Komedie / Délka 100 min. vstupné 130 Kč

PÁTEK 18. 3.
17:00 TAJEMSTVÍ STARÉ BAMBITKY 2 / ČR / Pohádka / Délka 100 min. vstupné 120 Kč
20:00 UNCHARTED / USA / Dobrodružný / Dabing, délka 110 min. vstupné 120 Kč

SOBOTA 19. 3.
16:00 PROMĚNA / USA / Animovaná komedie / Dabing, délka 102 min. vstupné 120 Kč
18:00 BETLÉMSKÉ SVĚTLO / ČR / Komedie / Délka 110 min. vstupné 140 Kč
20:00 BATMAN / USA / Thriller / Krimi / Dabing, délka 170 min. vstupné 130 Kč

NEDĚLE 20. 3.
10:30 PROMĚNA / USA / Animovaná komedie / Dabing, délka 102 min. vstupné 120 Kč
14:00 TAJEMSTVÍ STARÉ BAMBITKY 2 / ČR / Pohádka / Délka 100 min. vstupné 120 Kč
16:00 SRDCE NA DLANI / ČR / Komedie / Délka 90 min. vstupné 130 Kč
18:00 V LÉTĚ TI ŘEKNU, JAK SE MÁM / ČR / Komedie / Délka 110 min. vstupné 120 Kč

ČTVRTEK 24. 3.
18:00 POSLEDNÍ ZÁVOD / ČR / Drama / Délka 95 min. vstupné 120 Kč
20:00 ZTRACENÉ MĚSTO / USA / Dobrodružný / Titulky, délka 110 min. vstupné 140 Kč

PÁTEK 25. 3.
17:00 PŘÍŠERÁKOVI 2 / USA / Animovaná komedie / Dabing, délka 110 min. vstupné 140 Kč
20:00 BATMAN / USA / Thriller / Krimi / TITULKY/ Délka 170 min. vstupné 130 Kč

SOBOTA 26. 3.
16:00 PŘÍŠERÁKOVI 2 / USA / Animovaná komedie / Dabing, délka 110 min. vstupné 140 Kč
18:00 POSLEDNÍ ZÁVOD / ČR / Drama / Délka 95 min. vstupné 120 Kč
20:00 ZTRACENÉ MĚSTO / USA / Dobrodružný / Titulky, délka 110 min. vstupné 140 Kč

NEDĚLE 27. 3.
10:00 PŘÍŠERÁKOVI 2 / USA / Animovaná komedie / Dabing, délka 110 min. vstupné 140 Kč
14:00 TAJEMSTVÍ STARÉ BAMBITKY 2 / ČR / Pohádka / Délka 100 min. vstupné 120 Kč
16:00 VELKÝ ČERVENÝ PES CLIFORD / USA / Dabing, délka 90 min. vstupné 100 Kč
18:00 BETLÉMSKÉ SVĚTLO / ČR / Komedie / Délka 110 min. vstupné 140 Kč

KINO RÉNA IVANČICE

Palackého náměstí 12, Ivančice

www.kinorena.cz

kinoivancice@seznam.cz

736 601 631 a 728 985 653 (vedoucí, kancelář, pokladna)

Vstupenky objednávejte v rezervačním systému kina. Vyzvedávání a prodej 
vstupenek na pokladně kina. Otevřeno hodinu před začátkem promítání.



Důležité kontakty
PORUCHY

PLYN
Potřebujete nahlásit poruchu (únik zemního plynu)? Volejte 1239. 
Pohotovostní linka funguje standardně v nepřetržitém provozu 
24 hodin denně a je pro všechny distributory zemního plynu stejná.

ELEKTŘINA
Volejte územně příslušného distributora elektrické energie:
ČEZ tel. 800 850 860
EG.D (dříve E.ON Distribuce) tel. 800 22 55 77
PRE tel. 1236

VODA
Vodárenská akciová společnost, a.s. Provoz Ivančice, B. M. Kuldy 20
Nonstop pohotovost voda tel. 606 747 420
Nonstop pohotovost kanalizace tel. 724 587 334

TÍSŇOVÁ VOLÁNÍ

Univerzální tísňová linka tel. 112
Hasiči tel. 150
Záchranná služba tel. 155
Policie ČR tel. 158
Městská policie Ivančice tel. 546 419 468, 724 057 924
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